



Certified translation from the German language

F:\akt\AKT-040\4020-9\Beurkundung aktuelle Fassung.docx/SSF

(certification_current version)

Intended exclusively for submission to the competent commercial court - company register

Certification

according to § 51 (1) of the Law on Limited Liability Companies

I hereby certify that the following wording of the Articles of Association of **Speltibus GmbH** consisting of six pages, with the company's registered office in Vienna, entered in the company register of the Vienna Commercial Court under FN 287847f, conforms in all Sections and paragraphs to the wording of the provisions of the Articles of Association of the aforementioned limited liability company contained in the commercial register as per today.

Vienna, on March 21, 2022 (March twenty-first of the year two thousand and twenty-two). --

Circular stamp of Dr. Clemens MOSHAMMER

Notary Public

Vienna, district of Favoriten

Republic of Austria

Name stamp

Dr. Clemens MOSHAMMER

Notary Public

Circular stamp of Dr. Clemens MOSHAMMER

Notary Public

Vienna, district of Favoriten

Republic of Austria

(stamped on the certification vignette)



EMPTY PAGE



Articles of Association

§ 1

Company name, registered office

- (1) Mr. Martin Prantner, born on April 14, 1966 (fourteenth of April nineteen hundred and sixty-six), and Ms. Sari Helena Aitokallio, born on January 25, 1960 (twenty-fifth of January nineteen hundred and sixty), are establishing a limited liability company under the company name -----

Speltibus GmbH

- (2) The company's registered office is in Vienna. The company is entitled to set up branch offices in Austria and abroad. -----
- (3) The company is entitled to set up further companies of the same or of a similar type, to acquire existing companies and to participate in such companies. -----

§ 2

Purpose of the Company

The purpose of the company consists in

- (a) the creation of web shop solutions and the provision of services for business customers (B2B) -----
- (b) trading in retail products for end customers via the Internet (B2C). -----

§ 3

Duration of the company, business year

- (1) The Articles of Association are concluded for an indefinite period.-----
- (2) The business year corresponds to the calendar year. The first business year begins with the entry of the company in the company register and ends on the following December 31 (thirty-first of December). -----



§ 4**Share capital**

- (1) The share capital of the company amounts to EUR 35,000 (thirty-five thousand Euro) and is taken over by the shareholders, Mr. Martin Prantner, born on April 14, 1966 (fourteenth of April nineteen hundred and sixty-six), and Ms. Sari Helena Aitokallio, born on January 25, 1960 (twenty-fifth of January nineteen hundred and sixty), as follows: -----
- (2) Mr. Martin Prantner takes over an initial contribution in the nominal amount of EUR 17,850 (seventeen thousand eight hundred and fifty Euro) and of this amount pays up in cash EUR 8,925 (eight thousand nine hundred and twenty-five Euro). This corresponds to a company share of 51 %. -----
- (3) Ms. Sari Helena Aitokallio takes over an initial contribution in the nominal amount of EUR 17,150 (seventeen thousand one hundred and fifty Euro) and of this amount pays up in cash EUR 8,575 (eight thousand five hundred and seventy-five Euro). This corresponds to a company share of 49 %. -----

§ 5**Management and representation**

- (1) The company has one, two or several managing directors. If two or more managing directors are appointed, the company is represented jointly by two managing directors or by one managing director jointly with an authorized agent. The shareholders may authorize individual managing directors to represent the company on their own. -----
- (2) The managing directors are obliged towards the company to comply with any restrictions imposed on them by law, contract or shareholder resolution when exercising their power of representation and managing the company. -----

§ 6**General Meeting**

- (1) The General Meetings take place at the registered office of the company. -----



- (2) Voting by circular resolution (per rotam) is permitted within the framework of the statutory provisions (§ 34 of the Act on limited liability companies). -----
- (3) The right to pass resolutions on the annual financial statements and the distribution of the balance sheet profit is explicitly reserved to the General Meeting. -----
- (4) The annual financial statement shall be drawn up by May 31 (thirty-first) of the following year at the latest, it shall be communicated to the shareholders without delay and submitted to the General Meeting for resolution no later than 8 (eight) months after the end of the fiscal year. -----

§ 7

Legal provisions regarding company shares

- (1) The shares are determined according to the amount of the initial contribution taken over. -----
- 2) The shares are inheritable, divisible and transferable. A complete or partial transfer of shares – except to persons who are already shareholders – requires the approval of the General Meeting. The shareholder whose share is to be divided or transferred is entitled to vote in the resolution on approving the following provision. The effectiveness of the transfer also presupposes that the other shareholders have previously been given the opportunity to exercise the pre-emptive right of purchase pursuant to par. (3) - (7) (paragraphs three to seven). -----
- (3) If a shareholder ("shareholder willing to transfer") intends to transfer his or her share or part thereof to a person who is not already a shareholder in the company, the shareholder wishing to transfer must inform the other shareholders of his intention of transfer in writing, by means of a registered letter with return receipt for the acknowledgement of delivery. If the third party is a natural person, the person's first and last names, occupation and address need to be indicated, if the third party is a legal entity, the company name, registered office and business address need to be indicated, together with all essential provisions of the contract on which the intended transfer is based, in particular the transfer price, the terms of payment and any collateral securities. The notification shall be accompanied by a binding declaration of the prospective buyer about his/her willingness to take over the company share under the conditions stipulated. The shareholders who have been informed in this manner ("shareholders entitled to exercise the pre-emptive right of



purchase") are entitled to acquire the share that the shareholder willing to transfer intends to transfer. If there are several such shareholders entitled to exercise the pre-emptive right, they have the right of purchase proportionally to their already existing initial shares in the company. -----

- (4) According to par. (2) (paragraph two), the shareholders entitled to exercise the pre-emptive right of purchase shall inform the shareholder willing to transfer within 30 (thirty) days from receipt of the notification, whether they intend to exercise their pre-emptive right and whether they intend to also exercise their proportional additional pre-emptive right in the event that another shareholder entitled to pre-emptive purchase does not exercise this right. -----
- (5) The declaration of whether or not the pre-emptive right of purchase will be used shall be sent to the partner willing to transfer by registered letter with return receipt for the acknowledgement of delivery. -----
- (6) The price indicated in the third party's offer is decisive for the exercise of the pre-emptive right of purchase. -----
- (7) If the third party's offer does not contain an assignment price, the shareholder who is willing to transfer and the shareholders who are entitled to pre-emptive purchase shall agree within a period of 30 (thirty) days after the partner willing to transfer has received the declaration regarding the exercise of the pre-emptive right about the amount of the pre-emptive purchase price. If no agreement is reached within this period, the pre-emptive purchase price shall be determined on the basis of the value of the company. The value shall be determined by a sworn auditor and tax consultant (an auditing company) based on the current expert opinion of the specialised senate for business administration and organization at the Chamber of Public Accountants applicable at the time in question. -----
- (8) If the shareholders entitled to pre-emptive purchase do not exercise this right in accordance with the above paragraphs or if the exercise of this right does not comprise the entire business share or the entire portion of the business share of the shareholder willing to transfer, the shareholder willing to transfer is entitled to transfer the relevant business share or the portion of the business share to the third party disclosed according to par. (2) (paragraph two) under the conditions communicated to the other shareholders and confirmed by the third party. This right expires at the end of one month from the point in time at which it is evident that the



illing to transfer
ercise the
eady

Page

shareholders entitled to pre-emptive purchase will not exercise this right. If the shareholder intends to transfer his or her share in whole or in part to another third party or under other conditions than those already disclosed to the shareholder(s) entitled to pre-emptive purchase, this will once again activate the right of pre-emptive purchase in the meaning of the preceding paragraphs. -----

§ 8

Right of acquisition in special cases

(1) Based on these Articles of Association, the company shares of each shareholder are subject to purchase rights in favor of the other shareholders in the cases outlined in par. (2) (paragraph two). -----

(2) If -----

(a) insolvency proceedings are opened against the assets of a shareholder; -----

b) the petition to open insolvency proceedings against the assets of a shareholder is dismissed due to insufficient assets to cover costs; -----

(c) execution is levied against the business share of a shareholder to collect outstanding claims and this execution is not stopped within 2 (two) months after the legally binding execution approval decision; or -----

(d) a final (not temporary) trustee has been legally appointed for a shareholder to take care of his/her financial affairs, -----

the other shareholders can acquire the business share or the relevant part of the share of the shareholder who is affected by one of the aforementioned circumstances outlined in lit. (a) to (d) by unilateral declaration. Such declarations must comprise the entire share of the shareholder, or otherwise the right of pre-emptive purchase shall be void. -----

(3) The purchase right outlined in par. 2 (paragraph two) is to be exercised within 30 (thirty) days from the point in time at which the shareholders entitled to pre-emptive purchase became aware of the occurrence of the circumstance invoking the purchase right. For the content of the declaration, the specifications of § 7 paragraph 3 (Section seven, paragraph three) apply analogously. -----



- (4) The purchase price to be paid when exercising the purchase right corresponds to the amount representing the proportional business value for the relevant share. -----

§ 9

Encumbrances and pledges

In order to encumber and pledge a company share, to grant a sub-participation in a company share and to dispose of individual rights and claims from the company relationship in favor of third parties, the shareholder requires the prior consent of the shareholders' meeting. -----

§ 10

Final Provisions

- (1) Announcements by the company shall be made in writing to the latest address given to the company for the purpose of registration in the company register. -----
- (2) The fees and costs – up to a maximum of EUR 4,000 (four thousand Euro) – associated with the setting up and the commercial incorporation of the company shall be borne by the company. The costs of establishing the company shall be recorded, up to the maximum amount mentioned, as an expenditure item in the first annual financial statement. -----
- (3) Unless otherwise provided in these Articles of Association, the Company shall be governed by the Law on Limited Liability Companies. -----

With reference to my oath of office I herewith certify the exact conformity of the above translation with the – German – English – original – certified copy – photocopy – attached hereto – on-hand.

Signed in Vienna, this 23rd day of March 2022

Die genaue Übereinstimmung der vorstehenden Übersetzung mit dem bzw. der – angehefteten – vorliegenden – deutschsprachigen – englischsprachigen – Original – beglaubigten Kopie – Kopie bzw. Ablichtung – bestätige ich unter Berufung auf meinen Eid.

Wien, am 23. März 2022

Mag. Roswitha Mayer



Nur zur Vorlage an das zuständige Handelsgericht - Firmenbuch

Beurkundung

gem. § 51 (1) des Gesetzes über Gesellschaften mit beschränkter Haftung

Ich beurkunde hiemit, dass nachstehender Wortlaut des aus sechs Seiten bestehenden Gesellschaftsvertrages der **Speltibus GmbH** mit dem Sitz in Wien, eingetragen im Firmenbuch des Handelsgerichtes Wien zu FN 287847f, in allen Paragraphen mit dem Wortlaut der heute im Firmenbuch eingetragenen Bestimmungen des Gesellschaftsvertrages der obgenannten Gesellschaft mit beschränkter Haftung übereinstimmt.-----

Wien, am 21.03.2022 (einundzwanzigsten März zweitausendzweiundzwanzig). -----



Dr. Clemens MOSHAMMER
Öffentlicher Notar



§ 4 Stammkapital

(2) Abstimmung

(3) Der Geschäftsjahr

(4) Der jüngste Generation

- (1) Das Stammkapital der Gesellschaft beträgt EUR 35.000,-- (Euro fünfunddreißigtausend) und wird von den Gesellschaftern, Herrn Martin Prantner, geboren am 14.4.1966 (vierzehnten April neunzehnhundertsechundsechzig), und Frau Sari Helena Aitokallio, geboren am 25.1.1960 (fünfundzwanzigsten Januar neunzehnhundertsechzig), wie folgt übernommen: -----
- (2) Herr Martin Prantner übernimmt eine Stammeinlage im Nennbetrag von EUR 17.850,-- (Euro siebzehntausendachthundertfünfzig) und leistet darauf eine Bareinzahlung von EUR 8.925,-- (Euro achttausendneunhundertfünfundzwanzig). Dies entspricht einem Gesellschaftsanteil von 51 %. -----
- (3) Frau Sari Helena Aitokallio übernimmt eine Stammeinlage im Nennbetrag von EUR 17.150,-- (Euro siebzehntausendeinhundertfünfzig) und leistet darauf eine Bareinzahlung von EUR 8.575,-- (Euro achttausendfünfhundertfünfundsiebzig). Dies entspricht einem Gesellschaftsanteil von 49 %. -----

§ 5 Geschäftsführung und Vertretung

- (1) Die Gesellschaft hat einen, zwei oder mehrere Geschäftsführer. Die Gesellschaft wird, wenn zwei oder mehrere Geschäftsführer bestellt sind, durch je zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch je einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Die Gesellschafter können einzelnen Geschäftsführern die Befugnis zur alleinigen Vertretung erteilen. -----
- (2) Die Geschäftsführer sind der Gesellschaft gegenüber verpflichtet, bei der Ausübung ihrer Vertretungsbefugnis und der Geschäftsführung alle Beschränkungen einzuhalten, die ihnen durch Gesetz, Vertrag oder Gesellschafterbeschluss auferlegt sind. -----

§ 6 Generalversammlung

- (1) Die Generalversammlungen finden am Sitz der Gesellschaft statt. -----

- (2) Abstimmung im Umlaufwege (per rotam) sind im Rahmen der gesetzlichen Bestimmungen (§ 34 GmbHG) zulässig. -----
- (3) Der Generalversammlung bleiben insbesondere die Beschlussfassung über den Jahresabschluss und die Verteilung des Bilanzgewinns vorbehalten. -----
- (4) Der Jahresabschluss ist bis spätestens 31. (einunddreißigsten) Mai des nachfolgenden Jahres zu errichten, den Gesellschaftern unverzüglich mitzuteilen und spätestens innerhalb von 8 (acht) Monaten nach Ende des Geschäftsjahres der Generalversammlung zur Beschlussfassung vorzulegen. -----

§ 7

Rechtsgeschäftliche Verfügungen über Geschäftsanteile

- (1) Die Geschäftsanteile bestimmen sich nach der Höhe der übernommenen Stammeinlage. -----
- (2) Die Geschäftsanteile sind vererbbar, teilbar und übertragbar. Eine gänzliche oder teilweise Übertragung der Geschäftsanteile - ausgenommen an Personen, die bereits Gesellschafter sind - bedarf der Zustimmung der Generalversammlung. Jeder Gesellschafter, dessen Geschäftsanteil geteilt oder übertragen werden soll, ist bei der Beschlussfassung über die Zustimmung folgender Bestimmung stimmberechtigt. Die Wirksamkeit der Übertragung setzt des Weiteren voraus, dass den anderen Gesellschaftern zuvor Gelegenheit gegeben wurde, das Aufgriffsrecht gemäß den Abs. (3) - (7) (Absätzen drei bis sieben) auszuüben. -----
- (3) Beabsichtigt ein Gesellschafter ("übertragungswilliger Gesellschafter"), seinen Geschäftsanteil oder einen Teil davon einer Person zu übertragen, die nicht bereits Gesellschafter der Gesellschaft ist, so hat der übertragungswillige Gesellschafter die anderen Gesellschafter von seiner Übertragungsabsicht schriftlich, und zwar mit eingeschriebenem Brief mit Rückschein zu verständigen. Die Verständigung hat, ist der Dritte eine natürliche Person, deren Vor- und Nachnamen, Beruf und Anschrift, ist der Dritte eine juristische Person, deren Firma, Sitz und Geschäftsanschrift sowie alle wesentlichen Bestimmungen des der in Aussicht genommenen Übertragung zugrunde liegenden Vertrages, insbesondere den Abtretungspreis, die Zahlungsbedingungen und allfällige Sicherheiten zu enthalten. Der Verständigung ist eine verbindliche Erklärung des Interessenten über seine Bereitschaft zur Übernahme des Geschäftsanteils zu den angeführten Bedingungen anzuschließen. Die so verständigten Gesellschafter sind berechtigt, den Geschäftsanteil, den der übertragungswillige Gesellschafter übertragen will, auf-

zugreifen ("aufgriffsberechtigte Gesellschafter"). Sind mehrere aufgriffsberechtigte Gesellschafter vorhanden, so steht ihnen das Aufgriffsrecht im Verhältnis ihrer bisherigen Stammeinlagen an der Gesellschaft zu. -----

Sinne d

- (4) Die aufgriffsberechtigten Gesellschafter haben binnen 30 (dreißig) Tagen ab Zugang der Verständigung gemäß Abs (2) (Absatz zwei) dem übertragungswilligen Gesellschafter zu erklären, ob sie ihr Aufgriffsrecht ausüben und ob sie für den Fall, dass ein anderer aufgriffsberechtigter Gesellschafter sein Aufgriffsrecht nicht ausübt, das von diesem anderen Gesellschafter auf sie anteilig übergehende Aufgriffsrecht ebenfalls ausüben. -----
- (5) Die Erklärung über die Ausübung des Aufgriffsrechtes ist dem übertragungswilligen Gesellschafter mit eingeschriebenem Brief mit Rückschein zuzusenden. ---
- (6) Für die Ausübung des Aufgriffsrechtes ist der Preis des Angebotes des Dritten maßgeblich. -----
- (7) Enthält das Anbot des Dritten keinen Abtretungspreis, so sollen sich der übertragungswillige Gesellschafter und die aufgriffsberechtigten Gesellschafter innerhalb von 30 (dreißig) Tagen, nachdem der übertragungswillige Gesellschafter die Erklärung über die Ausübung des Aufgriffsrechtes erhalten hat, über die Höhe des Aufgriffspreises einigen. Kommt es innerhalb dieser Frist zu keiner Einigung, so ist der Aufgriffspreis auf der Grundlage des Wertes des Unternehmens der Gesellschaft zu ermitteln. Der Wert ist von einem beeideten Wirtschaftsprüfer und Steuerberater (eine Wirtschaftsprüfungsgesellschaft) anhand des zu diesem Zeitpunkt aktuellen Fachgutachtens des Fachsenates für Betriebswirtschaft und Organisation bei der Kammer der Wirtschaftstreuhänder festzulegen. -----
- (8) Üben die aufgriffsberechtigten Gesellschafter das Aufgriffsrecht nach den vorstehenden Absätzen nicht aus oder wird von der Ausübung des Aufgriffsrechtes nicht der gesamte Geschäftsanteil/Teil des Geschäftsanteils des übertragungswilligen Gesellschafters erfasst, so ist der übertragungswillige Gesellschafter dazu berechtigt, den betreffenden Geschäftsanteil/Teil des Geschäftsanteils dem nach Abs (2) (Absatz zwei) bekannt gegebenen Dritten zu den den übrigen Gesellschaftern mitgeteilten und vom Dritten bestätigten Bedingungen zu übertragen. Dieses Recht erlischt mit Ablauf eines Monats ab dem Zeitpunkt, ab dem feststeht, dass die aufgriffsberechtigten Gesellschafter von ihrem Aufgriffsrecht keinen Gebrauch machen. Beabsichtigt der übertragungswillige Gesellschafter, seinen Geschäftsanteil zur Gänze oder teilweise einem anderen Dritten oder zu anderen Bedingungen dem dem/den aufgriffsberechtigten Gesellschafter/n bereits bekannten Dritten zu übertragen, so löst dies wiederum das Aufgriffsrecht im

(1) An
Ab
gu

(2) T

nd mehrere aufgriffsb
aufgriffsrecht im Ver
ne der vorstehenden Absätze aus. -----

§ 8

Erwerbsrecht in besonderen Fällen

n 30 (dreißig) Tage
) dem Übertragungs
t ausüben und ob sie
schafter sein Aufgr
er auf sie anteilig ü
An dem Geschäftsanteil eines jeden Gesellschafters bestehen in den Fällen des
Abs (2) (Absatz zwei) aufgrund dieses Gesellschaftsvertrages Erwerbsrechte zu-
gunsten der jeweils anderen Gesellschafter. -----

lem Übertragungsw
hein zuzusenden. -----
Wenn -----

- nbotes des Dritten
- (a) über das Vermögen eines Gesellschafters das Insolvenzverfahren eröffnet wird; -----
 - (b) der Antrag auf Eröffnung eines Insolvenzverfahrens über das Vermögen eines Gesellschafters mangels kostendeckenden Vermögens abgewiesen wird; -----
 - (c) auf den Geschäftsanteil eines Gesellschafters Exekution zur Hereinbringung offener Forderungen geführt wird und die Exekution nicht innerhalb von 2 (zwei) Monaten ab rechtskräftigem Exekutionsbewilligungsbeschluss wieder eingestellt wird; oder -----
 - (d) für einen Gesellschafter ein endgültiger (nicht einstweiliger) Sachwalter für die Besorgung dessen Vermögensangelegenheiten rechtskräftig bestellt wurde, -----

h den vor-
riffsrechts
ungswil-
ter dazu
m nach
Gesell-
tragen.
n fest-
t kei-
sei-
an-
eits
im

so können die anderen Gesellschafter den Geschäftsanteil oder den betreffenden Teil des Geschäftsanteils des Gesellschafters, bei dem einer der zuvor erwähnten Umstände lit. (a) bis (d) eingetreten ist, durch einseitige Erklärung erwerben. Von solchen Erklärungen muss bei sonstiger Unwirksamkeit des Aufgriffes der gesamte Geschäftsanteil des Gesellschafters erfasst werden. -----

- (3) Das Erwerbsrecht nach Abs 2 (Absatz zwei) ist innerhalb von 30 (dreißig) Tagen ab demjenigen Zeitpunkt auszuüben, ab dem die zum Erwerb berechtigten Gesellschafter vom Eintritt des das Erwerbsrecht auslösenden Umstandes Kenntnis erlangt hat/haben. Für den Inhalt der Erklärung gilt § 7 Abs. 3 (Paragraph sieben Absatz drei) sinngemäß. -----



- (4) Der Erwerbspreis, der bei Ausübung des Erwerbsrechts zu bezahlen spricht dem Betrag, der vom Unternehmenswert auf den betreffenden Gesellschafteranteil anteilig entfällt.-----

§ 9

Belastungen und Verpfändungen

Zur Belastung und Verpfändung eines Gesellschaftsanteiles, zur Einräumung einer Unterbeteiligung an einem Geschäftsanteil sowie zu Verfügungen über einzelne Rechte und Ansprüche aus dem Gesellschaftsverhältnis zugunsten Dritter, bedarf der Gesellschafter der vorherigen Zustimmung der Gesellschafterversammlung. -----

§ 10

Schlussbestimmungen

- (1) Bekanntmachungen der Gesellschaft erfolgen schriftlich an die der Gesellschaft zur Anmeldung zum Firmenbuch zuletzt bekannt gegebene Anschrift. -----
- (2) Die mit der Errichtung und handelsgerichtlichen Eintragung der Gesellschaft verbundenen Gebühren und Kosten im Höchstbetrag von EUR 4.000,-- (Euro viertausend) werden von der Gesellschaft getragen. Die Gründungskosten sind bis zur Höhe des erwähnten Höchstbetrags als Ausgabe in die erste Jahresrechnung einzustellen. -----
- (3) Sofern dieser Gesellschaftsvertrag nichts anderes bestimmt, gilt für die Gesellschaft das Gesetz über Gesellschaften mit beschränkter Haftung. -----

